
 
 
 
 
 

Numéros de série et codes de date/Serial numbers and date codes 
 
Numéros de série/Serial numbers 

 
 
Codes de date/Date codes 
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 6 digits date code (2 digits for the month, 2 for the day and 2 for the year) 
Example: 012714 = January 27th 2014 

Code de date à 6 chiffres commençant par 2 chiffres équivalant au mois, suivis de 2 autres chiffres équivalant au jour et 
les 2 derniers équivalant à l’année. 
Exemple : 012714 = Janvier/27/2014 

 

 

 

 

 

PRODUIT/PRODUCT NUMÉRO DE SÉRIE/SERIAL NUMBER 
Timer boards  Ex. : E 51000 
Flips  Ex. : E 51000 
Blowers  Ex. : E 51000 
T5 Ex. : 0313 
Ballasts digitals/Digital ballasts   Ex. : HY 
Plug N Grow Ex. : 061-14434 
Brûleurs de CO2/CO2 Burners Green Air Ex. : E 51000 

Ph
ili

ps
 4 digits date code (1 number for the year, 1 letter for the month (letter A corresponds to January, etc.) and the 2 numbers 

behind the « 7N » is the weeknumber when lamp is produced. 
Example: 7N = production 2017 (7) in January (A) 
Code de date à 4 chiffres commençant par 1 chiffre équivalant à l’année, suivi d’une lettre pour le mois (la lettre A 
correspond à janvier, etc.) et les 2 chiffres au début équivalent à la semaine de production de l’ampoule. 
Exemple : 7N = production 2017 (7) in January (A) 
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 Each date code consist of 5 digits. The first 3 digits represent the day of the year the product was made and the last 2 
digits represent the year. 
Example: code 35214 translates to the 352nd day of 2014 
Code de date à 5 chiffres commençant par 3 chiffres équivalant au xième jour de l’année, suivis de 2 autres chiffres 
équivalant à l’année. 
Exemple : 35214 = Le 352e jour de l’année 2014 
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Ballasts : The date code is supplied on the label.  The format would be E MYY - month is the month A= January, 
B=February, etc. The year is numeric and is the last 2 digits of the calendar year.  2015 is 15.  E at the beginning indicates 
India manufacture.  
 
Lamps : Located on the socket. The format would be MY (month & year).  E or EE at the end indicates manufacture. 
Ballasts : le code est inscrit sur l’étiquette. The format est E MYY. Le mois est A=janvier, B=février, etc. L’année est les 2 
derniers chiffres de l’année. Ex. : 2015=15. Le E au début indique que le produit est manufacturé en Inde. 
 
Ampoules : le code est inscrit sur la douille. Le format est MY (mois et année). E ou EE à la fin indique la manufacture. 
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6 digits date code (3 digits for the the year, a letter for the month, and 2 digits for the day) 
Example: 014L20 = 2014/December/20th 

Code de date à 6 chiffres commençant par 3 chiffres équivalant à l’année, suivis d’une lettre équivalant au mois et les 2 
derniers chiffres équivalant à la journée. 
Exemple : 014L20 = 2014/décembre/20 


